



# HOLBÆK BORDTENNIS KLUB • HBTK

24. april 2021

Dagsorden

## Holbæk

Onsdag d.14-04-21 kl.18.30 hos Lis, Blomsterhaven 20, 4300 Holbæk

|                   |                                                                                                                       |
|-------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Til stede:</b> | Ole Toustrup, Frank Petersen, Lis Hævdholm, Vicky Larsson, Dennis Nielsen, Lilian Bierdaszkiewicz og Tina Berg Person |
| <b>Afbud:</b>     | Ingen                                                                                                                 |
| <b>Mødeleder:</b> | Tina Berg Person                                                                                                      |
| <b>Referent:</b>  | Lis Hævdholm                                                                                                          |

| Dagsorden                                                                                                                              | Referat                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1. Godkendelse af dagsordenen                                                                                                          | Godkendt uden tilføjelser                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
| 2. Godkendelse af / opfølgning på referat fra sidste møde                                                                              | Referatet blev gennemgået, <u>Vicky</u> vil følge op og henvende sig til Christoffer Petersen, angående en paraspillers deltagelse i Brøndby.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
| 3. Meddelelser fra formanden                                                                                                           | Tina har sammen med Vicky deltaget i et teamsmøde i Vækstteam angående opstart for ungdom. Intet særligt at bemærke herfra.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |
| 4. Status på økonomi og Frank fremlægger budget for 2021 samt regnskab 2020. (Se bilag) Fastsættelse af kontingent for kommende sæson. | Frank gennemgik regnskab, der udviste et pænt overskud, men dette skyldes desværre nedlukningen, der har betydet at vore aktiviteter ikke har kunnet gennemføres.<br>I budgettet er medtaget den fine sponsoraftale, som Frank har formidlet med Sparekassen. Det har betydet, at der bl.a. har kunnet afsættes flere midler til at skabe aktiviteter for ungdommen.<br>Bestyrelsen vil indstille uændret kontingent på 600 kr. for kommende sæson. Se i øvrigt forslag til vedtægtsændringer til generalforsamlingen.                                                 |
| 5. Genåbning – hvordan griber vi den almindelig træning an? (se vedlagte bilag)                                                        | Ole har udarbejdet en fin planche over hvilke forholdsregler, der skal iagttages ved åbning, dels for ungdom, for senior og for Bat 60. Det afhænger også af hvilke restriktioner, der bliver udstukket fra regeringen, som vi må tage til efterretning.<br>Frank har udarbejdet en mappe med navne på alle medlemmer i de respektive grupper, denne får sin plads i skabet inde i depotrummet.<br>Vi er således klar med vore forholdsregler, så snart der bliver åbnet.<br>Derfor vil det blive noteret, hvilke spillere der har spillet hvornår og sammen med hvem. |
| 6. Status fra<br>a) Ungdomsafdelingen                                                                                                  | Vicky har aftaler på plads med alle trænere, så de er klar til at gå i gang, når der bliver givet grønt lys.<br><u>Vicky</u> sender mail ud til alle spillere, når der bliver åbnet.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |



# HOLBÆK BORDTENNIS KLUB • HBTK

| Dagsorden                                                                                                       | Referat                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|                                                                                                                 | <p>Torsdags træningen bliver ikke sat i gang endnu, da den består af spillere fra forskellige hold.</p> <p>Der blev drøftet forskellige tiltag for at kompensere ungdomsspillere for, at de ikke har kunnet spille så længe.</p> <p>Det blev besluttet, at der ikke sker tilbagebetaling af kontingent. Dette ville i givet fald medføre, at vi skulle indstille til en kontingentforhøjelse.</p> <p><u>Frank</u> undersøger et emne hos Intersport.</p> |
| b) Seniorafdelingen                                                                                             | <p>Dennis oplyste, at der mangler 3 runder af den interne turnering, samt klubmesterskab.</p> <p>Når der bliver åbnet vil den interne turnering evt. kunne afvikles over 3 tirsdage, klubmesterskab over en lørdag eller to.</p> <p><u>Dennis</u> vil sende en mail ud til alle medlemmer, om de vil fortsætte med at spille i maj/juni måned.</p>                                                                                                       |
| c) Bat60-afdelingen – planlagt stævne.                                                                          | <p>Når vi kender til åbningsvilkår, vil Ole og Frank opdele medlemmer i grupper på 12-15 personer, hvoraf formentlig 10 vil kunne spille på de tildelte tider. Såfremt en spiller er forhindret skal vedkommende selv skaffe afløser fra gruppen. I øvrigt som det var planlagt før nedlukningen.</p>                                                                                                                                                    |
| d) Webmaster                                                                                                    |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
| e) Øvrige.                                                                                                      |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
| 7. Arrangementer – specielle tiltag for de forskellige afdelinger i maj og juni – hvad kan vi finde på?         | <p>Der henvises til det ovenstående og herudover afventer vi, hvad der sker.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
| 8. Fastsættelse af ny dato for generalforsamling – måske først i juni? Hvor kan vi afholde generalforsamlingen? | <p>Udsat til næste møde, da vi ikke ved, hvornår forsamlingsrestriktionerne tillader at vi mødes mere end 50 mennesker.</p> <p>Tina, Lillian og Lis er på valg, og alle tre er indstillet på at genopstille.</p> <p><u>Frank</u> spørger Ole Ørnstrup, om han er villig til at være dirigent.</p> <p><u>Vicky</u> vil undersøge om Jesper vil genopstille som suppleant og <u>Ole</u> om Jørn vil genopstille som bilagskontrollantsuppleant.</p>        |
| Diverse beslutninger i forbindelse med generalforsamlingen.                                                     | <p>Bestyrelsen har indgivet to forslag til vedtægtsændringer. <u>Frank og Lis</u> gennemgår disse på generalforsamlingen</p> <p>Tildeling af pokal blev drøftet og enstemmigt vedtaget.</p>                                                                                                                                                                                                                                                              |



# HOLBÆK BORDTENNIS KLUB • HBTK

| Dagsorden                                                              | Referat                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
|------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 9. Planlægning af sommerferieaktiviteter. (Lis)                        | <p>Det er sendt til kommunen, at vi igen i år tilbyder Bordtennis for sjov med i alt 8 moduler. Datoerne er 13.,15.,20. og 22.juli hhv. kl. 9.00 og 11.00. Det bliver bekendtgjort af kommunen på skolernes hjemmesider, samt i dagspressen. Claus står for træningsafvikling, Lis for tilmelding og praktiske gøremål. Dennis og Lillian har tilbudt at være hjælpere, og Claus er i gang med at rekruttere flere trænere.</p> <p>Der bliver mulighed for vore egne spiller at deltage, og Vicky laver en seddel, som de kan få med hjem og aflevere, såfremt de har interesse. Sedlerne afleveres til Vicky, der videregiver til Lis.</p> <p>Der er ansøgt om 1.400 kr. i tilskud til bat, bolde og forplejning.</p>                                                                                                                                                                                                                                                 |
| 10.Orientering fra Bordtennis Danmark. (Lis)                           | <p>Lis oplyste, at Anders Mølgård har meddelt, at han ikke genopstiller som formand for BTDK på grund af for meget arbejdspress i det civile liv. Der arbejdes meget for at skaffe en egnet formandskandidat.</p> <p>Bat 60+ har indgået et samarbejde med Parkinson ved Lars Bo Kaspersen, og det har foreløbig resulteret i et sponsorat fra Trygfonden på 240.000 kr. til anvendelse over en 2-årig periode.</p> <p>Der var enighed om, at vores klub gerne deltager i samarbejdet om Parkinsonramte. <u>Lillian</u> er meget interesseret i arbejdet og vil gerne deltage i det videre arbejde. <u>Lis</u> orienterer Lars Bo herom.</p> <p>Carstensens legatudvalg har uddelt de årlige donationer, men i år er der udover de personlige legater sket en reservation af 100.000 kr. til en særlig begivenhed for ungdomsspillere, der skal aktiveres efter den lange tids nedlukning. Legatudvalget deltager i arbejdet sammen med de nedsatte eventsgrupper.</p> |
| 11.Orientering om "Ladegårdsprojektet" (Kontrakten vedlagt som bilag). | <p>Frank orienterede om den indgåede aftale, som alle i bestyrelsen har fået i kopi. Det er hensigten at det skal afvikles i oktober/november måned.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |
| 12.Gennemgang af årshjulet                                             | <p>Ansøgning om kursusrefusion skal rykkes frem, for det skal ske i september måned.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |
| 13.Næste møde og punkter hertil.                                       | <p>Aftalt til onsdag den 28.april 2021 kl. 19.00 hos Lis i Blomsterhaven 20.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
| 14. Evt.                                                               | <p>Tak for god ro og orden.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |